

NOTIS PENTING BERTARIKH 27 DISEMBER 2023
NOTIS PINDAAN TERHADAP NAMA PRODUK-PRODUK CIMB ISLAMIC BANK BERHAD DAN TERMA DAN SYARAT YANG BERKAITAN

Pelanggan yang dihormati,

Berkuat kuasa 20 Januari 2024, nama produk CIMB Islamic Bank Berhad (200401032872) ("**CIMB Islamic**") berikut akan dipinda seperti Jadual 1 di bawah.

Jadual 1: Pindaan Nama Produk-Produk CIMB Islamic

Nama Produk Sedia Ada	Nama Produk Pindaan
Akaun Pendapatan Pulangan Tetap-i (FRIA-i)	Akaun Simpanan Tetap-i (FD-i)
Akaun Pendapatan Pulangan Tetap Mata Wang Asing-i (FCFRIA-i)	Akaun Simpanan Tetap Mata Wang Asing-i (FCFD-i)

Terma dan Syarat yang mentadbir produk-produk di atas juga akan dipinda sejajar dengan perubahan ini dan akan berkuat kuasa pada tarikh yang dinyatakan di atas. Terma dan Syarat yang akan dipinda adalah:

1. Akaun Pendapatan Pulangan Tetap-i (FRIA-i)
2. Akaun Pendapatan Pulangan Tetap Mata Wang Asing-i (FCFRIA-i)
3. Akaun Semasa Mata Wang Asing-i (FCCA-i)

Sebagai tambahan kepada semakan di atas, klausa tertentu dalam Terma dan Syarat untuk Akaun Simpanan Tetap-i (FD-i) dan Terma dan Syarat untuk Akaun Simpanan Tetap Mata Wang Asing-i (FCFD-i) akan dipinda dan juga akan berkuat kuasa pada 20 Januari 2024 seperti yang dinyatakan dalam Jadual 2 dan Jadual 3 di bawah.

Anda boleh melihat Terma dan Syarat yang dipinda sepenuhnya untuk setiap produk di laman web produk masing-masing mulai 20 Januari 2024:

1. Akaun Simpanan Tetap-i (FD-i):
 - a. [Akaun Simpanan Tetap-i \(Maturity Returns\)](#)
 - b. [Akaun Simpanan Tetap-i \(Monthly Returns\)](#)
 - c. [Akaun Simpanan Tetap-i \(Why Wait\)](#)
2. [Akaun Simpanan Tetap-i Mata Wang Asing](#)
3. [Akaun Semasa Mata Wang Asing-i](#)

Sekiranya anda mempunyai sebarang pertanyaan, sila rujuk mana-mana cawangan CIMB Bank/CIMB Islamic Bank atau hubungi Pusat Perhubungan Pengguna kami di talian 03 6204 7788.

Jadual 2: Klausa-klausa yang dipinda dalam Terma dan Syarat Akaun Simpanan Tetap-i (FD-i)

Klausa Sedia Ada	Klausa Dipinda
<p>1. PRINSIP SHARIAH</p> <p>CIMB Islamic Bank Berhad [200401032872 (671380-H)] ("Bank") hendaklah menerima jumlah wang yang didepositkan dan sebarang jumlah wang yang kemudiannya didepositkan di dalam Akaun Pendapatan Pulangan Tetap-i ("FRIA-i") berdasarkan prinsip Syariah Tawarruq berhubung</p>	<p>2. PRINSIP SHARIAH</p> <p>CIMB Islamic Bank Berhad (200401032872) ("Bank") hendaklah menerima jumlah wang yang didepositkan di dalam Akaun Simpanan Tetap-i ("FD-i") berdasarkan prinsip Syariah Tawarruq berhubung dengan Komoditi Murabahah ("Komoditi Murabahah"). Komoditi yang</p>

<p>dengan Komoditi Murabahah ("Komoditi Murabahah"). Komoditi yang digunakan untuk transaksi perdagangan komoditi hendaklah merupakan komoditi patuh-Shariah ("Komoditi") yang ditentukan oleh Bank.</p>	<p>digunakan untuk transaksi perdagangan komoditi hendaklah merupakan komoditi patuh-Shariah ("Komoditi") yang ditentukan oleh Bank.</p>
<p>4.4 FRIA-i akan ditamatkan dan peruntukan di bawah Klausula 7.5 akan terpakai jika pemegang akaun:-</p> <ul style="list-style-type: none"> (a) mengalami kebangkrutan atau pembubaran; atau (b) mengeluarkan semua jumlah prinsipal sebelum tarikh matang; atau (c) mengeluarkan sebahagian daripada jumlah prinsipal sebelum tarikh matang (terpakai kepada "FRIA-i Why Wait" dan penempatan FRIA-i menerusi CIMB Clicks (e-FRIA-i) sahaja); atau (d) tidak menerima sebarang perubahan dan pindaan pada Terma-Terma dan Syarat-Syarat; atau (e) telah menarik balik pelantikan Bank sebagai ejennya dan telah meminta secara rasmi penghantaran fizikal Komoditi selaras dengan peruntukan-peruntukan yang tertera di Klausula 5.5(a) di bawah. 	<p>4.4 FD-i akan ditamatkan dan peruntukan di bawah Klausula 6.5 akan terpakai jika pemegang akaun:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) mengalami kebangkrutan atau pembubaran; atau b) mengeluarkan semua jumlah prinsipal sebelum tarikh matang; atau c) mengeluarkan sebahagian daripada jumlah prinsipal sebelum tarikh matang (terpakai kepada "FD-i Why Wait" dan penempatan FD-i menerusi CIMB Clicks (e-FD-i) sahaja); atau d) tidak menerima sebarang perubahan dan pindaan pada Terma-Terma dan Syarat-Syarat; atau e) telah menarik balik pelantikan Bank sebagai ejennya dan telah meminta secara rasmi penghantaran fizikal Komoditi selaras dengan peruntukan-peruntukan yang tertera di Klausula 5.5(a) di bawah.
<p>4.5 Pengeluaran separa jumlah dalam FRIA-i sebelum tarikh matang adalah dibenarkan tertakluk kepada pengurangan pembayaran keuntungan menurut Klausula 7.7 melainkan "FRIA-i Why Wait" dan penempatan FRIA-i menerusi CIMB Clicks (e-FRIA-i).</p>	<p>4.5 Pengeluaran separa jumlah dalam FD-i sebelum tarikh matang adalah dibenarkan tertakluk kepada pengurangan pembayaran keuntungan menurut Klausula 6.7 melainkan "FD-i Why Wait".</p>
<p>5.2 Sebagai ejen pemegang akaun, Bank akan, pada permulaan tempoh deposit dan pembaharuannya dan pada permulaan tempoh deposit bagi mana-mana penempatan baharu dan pembaharuannya, mempunyai kuasa dan autoriti:-</p> <ul style="list-style-type: none"> (a) untuk melaksanakan semua tindakan untuk membeli Komoditi menggunakan wang pemegang akaun yang berada dalam kedudukan kredit di dalam FRIA-i ("Jumlah Prinsipal") atas dasar semerta (<i>'on spot basis'</i>) pada Hari Perniagaan ("Transaksi Belian") melalui perjanjian pembelian, sijil dan instrumen lain yang boleh dilakukan dengan sepenuhnya oleh pemegang akaun sendiri dan untuk berunding dengan pedagang atau pembekal komoditi ("Pembekal") bagi pihak pemegang akaun berkaitan dengannya; dan (b) untuk menjual Komoditi secara pembayaran tertanggung kepada Bank pada harga yang bersamaan dengan agregat Jumlah Prinsipal tambah keuntungan ("Harga Murabahah") bagi pihak pemegang akaun dan untuk 	<p>5.2 Sebagai ejen pemegang akaun, Bank akan, pada permulaan tempoh deposit dan pembaharuannya dan pada permulaan tempoh deposit bagi mana-mana penempatan baharu dan pembaharuannya, mempunyai kuasa dan autoriti:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) untuk melaksanakan semua tindakan untuk membeli Komoditi menggunakan wang pemegang akaun yang berada dalam kedudukan kredit di dalam FD-i ("Jumlah Prinsipal") atas dasar semerta (<i>'on spot basis'</i>) pada Hari Perniagaan ("Transaksi Belian") melalui perjanjian pembelian, sijil dan instrumen lain yang boleh dilakukan dengan sepenuhnya oleh pemegang akaun sendiri dan untuk berunding dengan pedagang atau pembekal komoditi ("Pembekal") bagi pihak pemegang akaun berkaitan dengannya; dan b) untuk menjual Komoditi secara pembayaran tertanggung kepada Bank pada harga yang bersamaan dengan agregat Jumlah Prinsipal tambah keuntungan ("Harga Murabahah") bagi pihak pemegang akaun dan untuk

<p>melaksanakan semua tindakan berkaitan dengannya ("Transaksi Jualan"), dengan syarat sentiasa bahawa mandat Bank untuk bertindak sebagai ejen pemegang akaun hendaklah tertakluk kepada kadar keuntungan minimum di bawah Transaksi Jualan iaitu 0.50% ("Kadar Keuntungan Minimum").</p> <p>Bahagian keuntungan Harga Murabahah yang dirujuk di Klausa 5.2(b) hendaklah dikira dengan cara berikut:- Jumlah Prinsipal x Kadar Semasa x n/365 hari (atau 366 hari sepertimana yang terpakai) di mana 'n' hendaklah bermaksud tempoh deposit.</p> <p>"Kadar Semasa" hendaklah bermaksud kadar seperti yang dipaparkan oleh Bank dari semasa ke semasa dan menurut Klausa 7.1.</p>	<p>melaksanakan semua tindakan berkaitan dengannya ("Transaksi Jualan"), dengan syarat sentiasa bahawa mandat Bank untuk bertindak sebagai ejen pemegang akaun hendaklah tertakluk kepada kadar keuntungan minimum di bawah Transaksi Jualan iaitu 0.50% ("Kadar Keuntungan Minimum").</p> <p>Bahagian keuntungan Harga Murabahah yang dirujuk di Klausa 5.2(b) hendaklah dikira dengan cara berikut:- Jumlah Prinsipal x Kadar Semasa x n/365 hari (atau 366 hari sepertimana yang terpakai) di mana 'n' hendaklah bermaksud tempoh deposit.</p> <p>"Kadar Semasa" hendaklah bermaksud kadar seperti yang dipaparkan oleh Bank dari semasa ke semasa dan menurut Klausa 6.1.</p>
<p>5.6 la dengan ini dipersetujui dan diakui bahawa pelantikan Bank sebagai ejen pemegang akaun untuk melaksanakan perbuatan seperti yang dinyatakan dalam Klausa 5.2(a) dan (b) hendaklah dibubarkan:-</p> <ul style="list-style-type: none"> (a) jika FRIA-i semasa ditutup oleh Bank menurut Klausa 8; dan/atau (b) jika pemegang akaun melaksanakan opsyen pemegang akaun untuk menamatkan agensi disebabkan oleh salah laku, kecuaiian atau kemungkiran terma-terma khusus agensi oleh Bank. Jika ia berlaku, liabiliti Bank untuk sebarang pampasan menurut kerugian yang dialami oleh pemegang akaun hendaklah dihadkan kepada keuntungan yang boleh diperolehi oleh pemegang akaun jika Bank telah melaksanakan agensi tersebut menurut Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini. 	<p>5.6 la dengan ini dipersetujui dan diakui bahawa pelantikan Bank sebagai ejen pemegang akaun untuk melaksanakan perbuatan seperti yang dinyatakan dalam Klausa 5.2(a) dan (b) hendaklah dibubarkan:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) jika FD-i semasa ditutup oleh Bank menurut Klausa 7; dan/atau b) jika pemegang akaun melaksanakan opsyen pemegang akaun untuk menamatkan agensi disebabkan oleh salah laku, kecuaiian atau kemungkiran terma-terma khusus agensi oleh Bank. Jika ia berlaku, liabiliti Bank untuk sebarang pampasan menurut kerugian yang dialami oleh pemegang akaun hendaklah dihadkan kepada keuntungan yang boleh diperolehi oleh pemegang akaun jika Bank telah melaksanakan agensi tersebut menurut Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini.
<p>6. PILIHAN PEMBAYARAN</p> <p>6.1 Bagi "FRIA-i Why Wait", Bank akan membayar kepada pemegang akaun deposit jaminan ("Deposit Jaminan") dengan jumlah bersamaan dengan keuntungan yang akan diperolehi daripada Transaksi Komoditi Murabahah atau sebarang jumlah lain seperti yang dipersetujui oleh kedua-dua pihak. Deposit Jaminan bertujuan untuk menjamin prestasi Bank sebagai ejen pemegang akaun di bawah Klausa 5.2 di atas. Bank merizabkan hak untuk menolak Deposit Jaminan terhadap keuntungan yang diperolehi daripada Transaksi Komoditi Murabahah yang perlu dibayar kepada pemegang akaun.</p>	<p>6. PILIHAN PEMBAYARAN</p> <p>6.1 Bagi "FRIA-i Why Wait", Bank akan membayar kepada pemegang akaun deposit jaminan ("Deposit Jaminan") dengan jumlah bersamaan dengan keuntungan yang akan diperolehi daripada Transaksi Komoditi Murabahah atau sebarang jumlah lain seperti yang dipersetujui oleh kedua-dua pihak. Deposit Jaminan bertujuan untuk menjamin prestasi Bank sebagai ejen pemegang akaun di bawah Klausa 5.2 di atas. Bank merizabkan hak untuk menolak Deposit Jaminan terhadap keuntungan yang diperolehi daripada Transaksi Komoditi Murabahah yang perlu dibayar kepada pemegang akaun.</p>

	<p><i>Dengan penghapusan Klausa 6 dan Klausa 6.1, penomboran bagi Klausa 7 hingga Klausa 28 sedia ada telah disemak semula.</i></p>
<p>7.2 Meskipun Klausa 6.1 di atas, Bank boleh atas arahan pemegang akaun membayar keuntungan daripada Transaksi Komoditi Murabahah kepada pemegang akaun sama ada atas dasar bulanan atau pada kematangan tempohnya, bergantung kepada jenis FRIA-i yang dipilih oleh pemegang akaun.</p>	<p>6.2 Selain daripada FD-i Why Wait, Bank boleh atas arahan pemegang akaun membayar keuntungan daripada Transaksi Komoditi Murabahah kepada pemegang akaun sama ada atas dasar bulanan atau pada kematangan tempohnya, bergantung kepada jenis FD-i yang dipilih oleh pemegang akaun. Bagi “FD-i Why Wait”, Bank akan membayar kepada pemegang akaun deposit jaminan (“Deposit Jaminan”) dengan jumlah bersamaan dengan keuntungan yang akan diperolehi daripada Transaksi Komoditi Murabahah atau sebarang jumlah lain seperti yang dipersetujui oleh kedua-dua pihak. Deposit Jaminan bertujuan untuk menjamin prestasi Bank sebagai ejen pemegang akaun di bawah Klausa 5.2 di atas. Bank merizabkan hak untuk menolak Deposit Jaminan terhadap keuntungan yang diperolehi daripada Transaksi Komoditi Murabahah yang perlu dibayar kepada pemegang akaun.</p>
<p>7.5 Jika sebarang peristiwa penamatan yang dinyatakan di dalam Klausa 4.4 berlaku:</p> <p>(a) Untuk akaun FRIA-i yang dibuka atau diperbaharui sebelum 1^{hb} November 2018, Bank berhak untuk membayar suatu jumlah yang kurang daripada Harga Murabahah dipersetujui, berdasarkan yang berikut:-</p> <p>(i) Jika tempoh deposit adalah tiga (3) bulan dan ke bawah, pemegang akaun bersetuju untuk memberikan rebat (ibra’) kepada Bank di mana tiada keuntungan akan dibayar oleh Bank;</p> <p>(ii) Jika tempoh deposit adalah empat (4) bulan dan ke atas, dan pengeluaran dilakukan sebelum tamatnya tiga (3) bulan, pemegang akaun bersetuju untuk memberikan rebat (ibra’) kepada Bank di mana tiada keuntungan akan dibayar oleh Bank; dan</p> <p>(b) Dalam semua keadaan yang lain, pemegang akaun bersetuju memberikan rebat (ibra’) kepada Bank berdasarkan formula berikut:</p> <p>Rebat = Harga Murabahah – [(P x t/365 x R(%) x 50%) + P]</p> <p>Di mana: Harga Murabahah = Jumlah Prinsipal + Keuntungan P = Jumlah Prinsipal t = Bilangan hari berdasarkan bulan yang lengkap</p>	<p>6.5 Jika sebarang peristiwa penamatan yang dinyatakan di dalam Klausa 4.4 berlaku:</p> <p>a) Untuk akaun FD-i yang dibuka atau diperbaharui sebelum 1^{hb} November 2018, Bank berhak untuk membayar suatu jumlah yang kurang daripada Harga Murabahah dipersetujui, berdasarkan yang berikut:</p> <p>(i) Jika tempoh deposit adalah tiga (3) bulan dan ke bawah, pemegang akaun bersetuju untuk memberikan rebat (ibra’) kepada Bank di mana tiada keuntungan akan dibayar oleh Bank;</p> <p>(ii) Jika tempoh deposit adalah empat (4) bulan dan ke atas, dan pengeluaran dilakukan sebelum tamatnya tiga (3) bulan, pemegang akaun bersetuju untuk memberikan rebat (ibra’) kepada Bank di mana tiada keuntungan akan dibayar oleh Bank; dan</p> <p>(iii) Dalam semua keadaan yang lain, pemegang akaun bersetuju memberikan rebat (ibra’) kepada Bank berdasarkan formula berikut:</p> <p>Rebat = Harga Murabahah – [(P x t/365 x R(%) x 50%) + P]</p> <p>Di mana: Harga Murabahah = Jumlah Prinsipal + Keuntungan P = Jumlah Prinsipal</p>

<p>R = Kadar Keuntungan (%)</p> <p>(c) Untuk FRIA-i yang dibuka atau diperbaharui bermula dari 1^{hb} November 2018, pemegang akaun bersetuju untuk memberikan rebat (ibra') kepada Bank di mana tiada keuntungan akan dibayar oleh Bank.</p>	<p>t = Bilangan hari berdasarkan bulan yang lengkap</p> <p>R = Kadar Keuntungan (%)</p> <p>b) Untuk FD-i yang dibuka atau diperbaharui bermula dari 1^{hb} November 2018, pemegang akaun bersetuju untuk memberikan rebat (ibra') kepada Bank di mana tiada keuntungan akan dibayar oleh Bank.</p>
<p>7.7 Jika pengeluaran separa berlaku seperti Klausula 2.5:-</p> <p>(a) Untuk akaun FRIA-i yang dibuka atau diperbaharui sebelum 1^{hb} November 2018, pemegang akaun bersetuju bahawa Bank berhak untuk membayar jumlah yang lebih rendah daripada Harga Murabahah dipersetujui berdasarkan yang berikut:-</p> <p>(i) Jika tempoh deposit adalah tiga (3) bulan dan ke bawah, pemegang akaun bersetuju untuk memberi rebat (ibra') kepada Bank di mana tiada keuntungan atas jumlah yang dikeluarkan akan dibayar oleh Bank;</p> <p>(ii) Jika tempoh deposit adalah empat (4) bulan dan ke atas, dan pengeluaran separa dilaksanakan sebelum penamatan tiga (3) bulan, pemegang akaun bersetuju untuk memberi rebat/ibra' kepada Bank di mana tiada keuntungan atas jumlah yang dikeluarkan akan dibayar oleh Bank; dan</p> <p>(iii) Dalam semua keadaan lain, pemegang akaun bersetuju untuk memberi rebat (ibra') di mana keuntungan terhadap jumlah yang dikeluarkan hendaklah dihadkan kepada hanya 50% daripada keuntungan yang dikontrak bagi setiap bulan lengkap sebelum pengeluaran separa tersebut.</p> <p>(b) Untuk FRIA-i yang dibuka atau diperbaharui bermula dari 1^{hb} November 2018, pemegang akaun bersetuju untuk memberikan rebat (ibra') kepada Bank di mana tiada keuntungan atas jumlah yang dikeluarkan akan dibayar oleh Bank.</p>	<p>6.7 Jika pengeluaran separa berlaku seperti Klausula 2.5:</p> <p>a) Untuk akaun FD-i yang dibuka atau diperbaharui sebelum 1^{hb} November 2018, pemegang akaun bersetuju bahawa Bank berhak untuk membayar jumlah yang lebih rendah daripada Harga Murabahah dipersetujui berdasarkan yang berikut:</p> <p>(i) Jika tempoh deposit adalah tiga (3) bulan dan ke bawah, pemegang akaun bersetuju untuk memberi rebat (ibra') kepada Bank di mana tiada keuntungan atas jumlah yang dikeluarkan akan dibayar oleh Bank;</p> <p>(ii) Jika tempoh deposit adalah empat (4) bulan dan ke atas, dan pengeluaran separa dilaksanakan sebelum penamatan tiga (3) bulan, pemegang akaun bersetuju untuk memberi rebat/ibra' kepada Bank di mana tiada keuntungan atas jumlah yang dikeluarkan akan dibayar oleh Bank; dan</p> <p>(iii) Dalam semua keadaan lain, pemegang akaun bersetuju untuk memberi rebat (ibra') di mana keuntungan terhadap jumlah yang dikeluarkan hendaklah dihadkan kepada hanya 50% daripada keuntungan yang dikontrak bagi setiap bulan lengkap sebelum pengeluaran separa tersebut.</p> <p>b) Untuk FD-i yang dibuka atau diperbaharui bermula dari 1^{hb} November 2018, pemegang akaun bersetuju untuk memberikan rebat (ibra') kepada Bank di mana tiada keuntungan atas jumlah yang dikeluarkan akan dibayar oleh Bank.</p>
<p>8. PENARIKAN BALIK AKAUN PENDAPATAN PULANGAN TETAP-i (FRIA-i)</p> <p>8.1 Penarikan balik FRIA-i mesti mematuhi keperluan dan amalan semasa Bank dan tertakluk kepada bukti identiti yang diperlukan oleh Bank.</p>	<p>7. PENARIKAN BALIK</p> <p>7.1 Penarikan balik FD-i mesti mematuhi keperluan dan amalan semasa Bank dan tertakluk kepada bukti identiti yang diperlukan oleh Bank.</p>
<p>10.2 Resit FRIA-i pendua boleh dikeluarkan dengan Surat Tanggung Rugi yang ditandatangani dan disetem dengan sewajarnya. Dalam kes akaun bersama, arahan untuk mengeluarkan Resit FRIA-i Pendua</p>	<p>40.2 Resit FRIA-i pendua boleh dikeluarkan dengan Surat Tanggung Rugi yang ditandatangani dan disetem dengan sewajarnya. Dalam kes akaun bersama, arahan untuk mengeluarkan Resit FRIA-i Pendua</p>

<p>dan Surat Tanggung Rugi mesti ditandatangani oleh semua pemegang akaun bersama.</p> <p>10.3 Klausula 10 ini tidak terpakai kepada FRIA-i berdasarkan penyata yang dikeluarkan dengan slip pengakuan.</p>	<p>dan Surat Tanggung Rugi mesti ditandatangani oleh semua pemegang akaun bersama. <i>Dengan penghapusan Klausula 6 dan Klausula 10.2, penomboran klausula 10.3 yang sedia ada telah dipinda.</i></p> <p>9.2 Klausula 9 ini tidak terpakai kepada FD-i berdasarkan penyata yang dikeluarkan dengan slip pengakuan.</p>
<p>12.4 Tambahan kepada pemberikusaan di bawah Klausula 12.3, Bank boleh dengan memberikan notis terdahulu tujuh (7) hari kepada pemegang akaun juga mendebit FRIA-i apabila penarikan balik FRIA-i oleh pemegang akaun dan/atau tempoh matang FRIA-i, yang mana lebih awal, bagi tujuan membuat sebarang bayaran, bayaran balik dan/atau bayaran ganti kepada Bank dan/atau CIMB Bank Berhad dan bagi membuat bayaran dan/atau bayaran balik jumlah yang berkenaan kepada pihak ketiga dalam situasi yang berikut;</p> <p>i. fi, kos, perbelanjaan, caj yang perlu dibayar walau bagaimanapun jua ditanggung dan/atau dicaj untuk sebarang akaun, produk, perkhidmatan atau kemudahan perbankan lain yang disediakan oleh Bank dan/atau CIMB Bank Berhad kepada pemegang akaun;</p>	<p>11.4 Tambahan kepada pemberikusaan di bawah Klausula 12.3, Bank boleh dengan memberikan notis terdahulu tujuh (7) hari kepada pemegang akaun juga mendebit FD-i apabila penarikan balik FD-i oleh pemegang akaun dan/atau tempoh matang FD-i, yang mana lebih awal, bagi tujuan membuat sebarang bayaran, bayaran balik dan/atau bayaran ganti kepada Bank dan/atau CIMB Bank Berhad (197201001799) dan bagi membuat bayaran dan/atau bayaran balik jumlah yang berkenaan kepada pihak ketiga dalam situasi yang berikut;</p> <p>i. fi, kos, perbelanjaan, caj yang perlu dibayar walau bagaimanapun jua ditanggung dan/atau dicaj untuk sebarang akaun, produk, perkhidmatan atau kemudahan perbankan lain yang disediakan oleh Bank dan/atau CIMB Bank Berhad kepada pemegang akaun</p>
<p>12.6 Sementara menunggu pendebitan FRIA-i dan/atau penarikan balik FRIA-i menurut Klausula 12.3, 12.4 dan 12.5, Bank hendaklah mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan, menandai dan membekukan semua wang dalam FRIA-i.</p> <p>12.7 Walau apa pun Klausula 12.1, 12.3, 12.4 dan 12.5, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan FRIA-i dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit FRIA-i kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.</p>	<p>11.6 Sementara menunggu pendebitan FD-i dan/atau penarikan balik FD-i menurut Klausula 11.3, 11.4 dan 11.5, Bank hendaklah mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan, menandai dan membekukan semua wang dalam FD-i.</p> <p>11.7 Walau apa pun Klausula 11.1, 11.3, 11.4 dan 11.5, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan FD-i dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit FD-i kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.</p>
<p>13.2 Apabila pemegang akaun menarik balik keseluruhan FRIA-i dalam Akaun FRIA-i atau mengeluarkan keseluruhan baki dalam FRIA-i, Akaun FRIA-i akan dianggap ditutup.</p>	<p>12.2 Apabila pemegang akaun menarik balik/mengeluarkan keseluruhan FD-i dalam Akaun FD-i, Akaun FD-i akan dianggap ditutup.</p>
<p>16.3 Berhubung dengan Klausula 16.2, Bank akan memaklumkan kepada pemegang akaun jumlah yang akan ditanggung rugi dan perakuan Bank yang membuktikan jumlah tersebut hendaklah dianggap sebagai muktamad, mengikat dan konklusif dan Bank juga boleh mendebitkan jumlah tersebut dari FRIA-i pemegang akaun.</p>	<p>15.3 Berhubung dengan Klausula 15.2, Bank akan memaklumkan kepada pemegang akaun jumlah yang akan ditanggung rugi dan perakuan Bank yang membuktikan jumlah tersebut hendaklah dianggap sebagai muktamad, mengikat dan konklusif dan Bank juga boleh mendebitkan jumlah tersebut dari FD-i pemegang akaun</p>

<p>16.5 Tertakluk kepada Klausula 16.1, pemegang akaun mengekalkan hak untuk menuntut ganti rugi dan/atau semua remedi lain yang didapati dalam undang-undang untuk kerugian langsung yang timbul daripada sebarang tindakan atau peninggalan Bank.</p>	<p>15.5 Tertakluk kepada Klausula 15.1, pemegang akaun mengekalkan hak untuk menuntut ganti rugi dan/atau semua remedi lain yang didapati dalam undang-undang untuk kerugian langsung yang timbul daripada sebarang tindakan atau peninggalan Bank.</p>
<p>22.4 Di samping hak Bank di bawah Klausula 22.2, Bank diberi kuasa untuk menghubungi dan/atau memaklumkan pemegang akaun melalui pos dan/atau mel elektronik dan/atau telefon dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan/atau perkhidmatan kurier dan/atau sebarang cara komunikasi munasabah lain yang dipilih oleh Bank berdasarkan alamat mel, alamat e-mel, nombor telefon dan/atau sebarang butir-butir hubungan lain sedia ada pemegang akaun yang dideposit atau direkodkan dengan Bank. Maklumat atau pemberitahuan yang dihantar oleh Bank hendaklah mengandungi maklumat atau pemberitahuan sedemikian yang dianggap sesuai atau perlu oleh Bank dan mungkin termasuk tetapi tidak terhad kepada sebarang maklumat berhubung dengan FRIA-i dan/atau apa-apa maklumat yang berkaitan dengan sebarang perkhidmatan, manfaat, promosi, program Bank dan/atau mana-mana pihak lain yang diadakan bersama atau bersempena dengan Bank.</p>	<p>21.4 Di samping hak Bank di bawah Klausula 21.2, Bank diberi kuasa untuk menghubungi dan/atau memaklumkan pemegang akaun melalui pos dan/atau mel elektronik dan/atau telefon dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan/atau perkhidmatan kurier dan/atau sebarang cara komunikasi munasabah lain yang dipilih oleh Bank berdasarkan alamat mel, alamat e-mel, nombor telefon dan/atau sebarang butir-butir hubungan lain sedia ada pemegang akaun yang dideposit atau direkodkan dengan Bank. Maklumat atau pemberitahuan yang dihantar oleh Bank hendaklah mengandungi maklumat atau pemberitahuan sedemikian yang dianggap sesuai atau perlu oleh Bank dan mungkin termasuk tetapi tidak terhad kepada sebarang maklumat berhubung dengan FD-i dan/atau apa-apa maklumat yang berkaitan dengan sebarang perkhidmatan, manfaat, promosi, program Bank dan/atau mana-mana pihak lain yang diadakan bersama atau bersempena dengan Bank.</p>
<p>23.1 Bank boleh mengubah (sama ada menambah kepada, memadam daripada atau sebaliknya meminda) ("Pindaan") sebarang Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini dengan memberi kepada pemegang akaun notis sekurang-kurangnya dua puluh satu (21) hari kalendar sebelum Pindaan berkuatkuasa. Notis Pindaan boleh diberi dengan:-</p> <ul style="list-style-type: none"> (a) notis Pindaan dipaparkan dengan jelas di laman web dan di ruang Perbankan Bank dan di mana peruntukan terperinci mengenai Pindaan boleh diberikan kepada pemegang akaun atas permintaan atau notis boleh mengandungi butir-butir mengenai Pindaan; atau (b) notis yang dihantar oleh Bank ke alamat pemegang akaun terakhir diketahui; atau (c) notis yang diiklankan dalam satu akhbar pilihan Bank; atau (d) notis yang dihantar melalui e-mel atau melalui sebarang cara pemberitahuan lain yang boleh dipilih oleh Bank <p>dan Pindaan akan berkuat kuasa dan mengikat dari tarikh yang ditetapkan dalam pemberitahuan. Pemegang akaun boleh menutup FRIA-i pemegang akaun menurut Klausula 13.1 jika mereka tidak bersetuju dengan Pindaan.</p>	<p>22.1 Bank boleh mengubah (sama ada menambah kepada, memadam daripada atau sebaliknya meminda) ("Pindaan") sebarang Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini dengan memberi kepada pemegang akaun notis sekurang-kurangnya dua puluh satu (21) hari kalendar sebelum Pindaan berkuatkuasa. Notis Pindaan boleh diberi dengan:</p> <ul style="list-style-type: none"> (a) notis Pindaan dipaparkan dengan jelas di laman web dan di ruang Perbankan Bank dan di mana peruntukan terperinci mengenai Pindaan boleh diberikan kepada pemegang akaun atas permintaan atau notis boleh mengandungi butir-butir mengenai Pindaan; atau (b) notis yang dihantar oleh Bank ke alamat pemegang akaun terakhir diketahui; atau (c) notis yang diiklankan dalam satu akhbar pilihan Bank; atau (d) notis yang dihantar melalui e-mel atau melalui sebarang cara pemberitahuan lain yang boleh dipilih oleh Bank <p>dan Pindaan akan berkuat kuasa dan mengikat dari tarikh yang ditetapkan dalam pemberitahuan. Pemegang akaun boleh menutup FD-i pemegang akaun menurut Klausula 12.1 jika mereka tidak bersetuju dengan Pindaan.</p>
<p>25.2 (d) Berhubung dengan penyiasatan Bank atau pihak berkuasa berkaitan seperti yang dinyatakan dalam</p>	<p>24.2 (d) Berhubung dengan penyiasatan Bank atau pihak berkuasa berkaitan seperti yang dinyatakan dalam</p>

<p>Klausa 25.1(d), 25.1(e), 25.1(f) dan 25.1(g), Bank berpuas hati bahawa tiada siasatan selanjutnya diperlukan atau Bank disampaikan pemberitahuan daripada pihak berkuasa berkaitan bahawa akaun pemegang akaun dengan Bank sudah tidak lagi mempunyai kesan terhadap sebarang siasatan berterusan atau siasatan telah diberhentikan; dan</p>	<p>Klausa 24.1(d), 24.1(e), 24.1(f) dan 24.1(g), Bank berpuas hati bahawa tiada siasatan selanjutnya diperlukan atau Bank disampaikan pemberitahuan daripada pihak berkuasa berkaitan bahawa akaun pemegang akaun dengan Bank sudah tidak lagi mempunyai kesan terhadap sebarang siasatan berterusan atau siasatan telah diberhentikan; dan</p>
<p>25.5 Dalam pelaksanaan mana-mana hak Bank, pemegang akaun bersetuju bahawa Bank tidak akan dipertanggungjawabkan atau bertanggungjawab atas sebarang kerugian, ganti rugi, perbelanjaan atau kos apa jua semata-mata atas sebab bahawa Bank tidak mempunyai notis wajar bahawa peristiwa yang ditetapkan dalam Klausa 20.1 berlaku sama ada disebabkan oleh pemberitahuan tidak teratur, tidak sah, salah, tersilap, batal, atau sebaliknya tidak berkesan oleh mana-mana jua sebab lain.</p>	<p>24.5 Dalam pelaksanaan mana-mana hak Bank, pemegang akaun bersetuju bahawa Bank tidak akan dipertanggungjawabkan atau bertanggungjawab atas sebarang kerugian, ganti rugi, perbelanjaan atau kos apa jua semata-mata atas sebab bahawa Bank tidak mempunyai notis wajar bahawa peristiwa yang ditetapkan dalam Klausa 24.1 berlaku sama ada disebabkan oleh pemberitahuan tidak teratur, tidak sah, salah, tersilap, batal, atau sebaliknya tidak berkesan oleh mana-mana jua sebab lain.</p>
<p>26. KLAUSA PRIVASI (UNTUK ORANG SEBENAR) Di mana pemegang akaun adalah individu (termasuk tetapi tidak terhad kepada pemilikan tunggal, perkongsian, perniagaan dan persatuan berdaftar) Klausa 21 ini akan terpakai</p>	<p>25. KLAUSA PRIVASI (UNTUK ORANG SEBENAR) Di mana pemegang akaun adalah individu (termasuk tetapi tidak terhad kepada pemilikan tunggal, perkongsian, perniagaan dan persatuan berdaftar) Klausa 25 ini akan terpakai</p>
<p>26.6 Untuk tujuan Klausa 26 dan Klausa 27 ini, Kumpulan CIMB terdiri daripada CIMB Group Holdings Berhad dan semua syarikat-syarikat yang berkenaan dengannya sebagaimana yang ditakrifkan di Seksyen 7 Akta Syarikat 2016 dan syarikat-syarikat dikawal bersama yang menyediakan perkhidmatan kewangan dan terkawal lain, tidak termasuk syarikat, cawangan, pejabat dan bentuk kehadiran lain yang beroperasi di luar Malaysia, dan penggunaan perkataan "Bank" hendaklah dibaca sebagai merujuk kepada Kumpulan CIMB.</p>	<p>25.6 Untuk tujuan Klausa 25 dan Klausa 26 ini, Kumpulan CIMB terdiri daripada CIMB Group Holdings Berhad dan semua syarikat-syarikat yang berkenaan dengannya sebagaimana yang ditakrifkan di Seksyen 7 Akta Syarikat 2016 dan syarikat-syarikat dikawal bersama yang menyediakan perkhidmatan kewangan dan terkawal lain, tidak termasuk syarikat, cawangan, pejabat dan bentuk kehadiran lain yang beroperasi di luar Malaysia, dan penggunaan perkataan "Bank" hendaklah dibaca sebagai merujuk kepada Kumpulan CIMB.</p>
<p>26. KLAUSA PRIVASI (PELANGGAN KORPORAT) Jika pemegang akaun adalah sebuah perbadanan (termasuk tetapi tidak terhad kepada entiti yang termasuk dalam takrifan "Perbadanan" yang ditakrifkan di Seksyen 3 Akta Syarikat 2016) Klausa 27 ini hendaklah terpakai.</p>	<p>26. KLAUSA PRIVASI (PELANGGAN KORPORAT) Jika pemegang akaun adalah sebuah perbadanan (termasuk tetapi tidak terhad kepada entiti yang termasuk dalam takrifan "Perbadanan" yang ditakrifkan di Seksyen 3 Akta Syarikat 2016) Klausa 25 ini hendaklah terpakai.</p>
<p>27.2 Pemegang akaun bersetuju menanggung tanggungjawab untuk mengemas kini Bank secara bertulis jika berlaku sebarang perubahan pada maklumat peribadi dan kewangan, kredit berkaitan dengan Orang Berkaitan tersebut. Jika kebenaran dan/atau pemberikuasaan tersebut kemudiannya dibatalkan oleh mana-mana Orang Berkaitan tersebut, pemegang akaun bersetuju bahawa Bank hendaklah mempunyai hak untuk menutupkan akaun selaras dengan Klausa 13.4.</p>	<p>26.2 Pemegang akaun bersetuju menanggung tanggungjawab untuk mengemas kini Bank secara bertulis jika berlaku sebarang perubahan pada maklumat peribadi dan kewangan, kredit berkaitan dengan Orang Berkaitan tersebut. Jika kebenaran dan/atau pemberikuasaan tersebut kemudiannya dibatalkan oleh mana-mana Orang Berkaitan tersebut, pemegang akaun bersetuju bahawa Bank hendaklah mempunyai hak untuk menutupkan akaun selaras dengan Klausa 12.4.</p>

Jadual 3: Klausula-klausula yang dipinda dalam Terma dan Syarat Akaun Simpanan Tetap Mata Wang Asing-i (FCFD-i)

Klausula Sedia Ada	Klausula Dipinda
<p>2.10 FCFRIA-i akan ditamatkan dan peruntukan Klausula 7.3 akan terpakai jika pemegang akaun:-</p> <ul style="list-style-type: none"> (a) mengalami kebangkrapan atau pembubaran; atau (b) mengeluarkan semua jumlah prinsipal sebelum tarikh matang; atau (c) memungkir mana-mana Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini; atau (d) tidak menerima sebarang perubahan dan pindaan kepada Terma-terma dan Syarat-Syarat ini; atau <p>telah menarik balik pelantikan Bank sebagai ejennya dan telah meminta secara rasmi penghantaran fizikal Komoditi selaras dengan peruntukan-peruntukan yang ditetapkan di Klausula 5.5(a) di bawah.</p>	<p>2.10 FCFD-i akan ditamatkan dan peruntukan Klausula 8.3 akan terpakai jika pemegang akaun:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) mengalami kebangkrapan atau pembubaran; atau b) mengeluarkan semua jumlah prinsipal sebelum tarikh matang; atau c) memungkir mana-mana Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini; atau d) tidak menerima sebarang perubahan dan pindaan kepada Terma-terma dan Syarat-Syarat ini; atau e) telah menarik balik pelantikan Bank sebagai ejennya dan telah meminta secara rasmi penghantaran fizikal Komoditi selaras dengan peruntukan-peruntukan yang ditetapkan di Klausula 6.5(a) di bawah.
<p>6.2 Sebagai ejen pemegang akaun, Bank akan, pada permulaan tempoh deposit dan pada pembaharuannya dan pada permulaan tempoh deposit bagi mana-mana penempatan baharu dan pada pembaharuannya, mempunyai kuasa dan autoriti:</p> <ul style="list-style-type: none"> (a) untuk melaksanakan semua tindakan untuk membeli Komoditi atas dasar semerta ("<i>on spot basis</i>") ("Transaksi Belian") melalui perjanjian pembelian, sijil dan instrumen lain seperti yang boleh dilakukan dengan sepenuhnya oleh pemegang akaun sendiri dan untuk berunding dengan pedagang atau pembekal komoditi ("Pembekal") bagi pihak pemegang akaun berkaitan dengannya; dan (b) untuk menjual Komoditi secara pembayaran tertanggung kepada Bank pada kos tambah keuntungan ("Harga Murabahah") bagi pihak pemegang akaun dan untuk melaksanakan semua tindakan berkaitan dengannya ("Transaksi Jualan"). <p>Bahagian keuntungan Harga Murabahah yang dirujuk di Klausula 5.2(b) akan dikira dengan cara berikut:-</p> <p>Jumlah Prinsipal x Kadar Semasa x n/365 hari (atau 366 hari seperti mana yang terpakai) di mana 'n' hendaklah bermaksud tempoh deposit.</p> <p>"Kadar Semasa" hendaklah bermaksud kadar sedemikian seperti yang dipaparkan oleh Bank dari semasa ke semasa dan menurut Klausula 4.1</p>	<p>6.2 Sebagai ejen pemegang akaun, Bank akan, pada permulaan tempoh deposit dan pada pembaharuannya dan pada permulaan tempoh deposit bagi mana-mana penempatan baharu dan pada pembaharuannya, mempunyai kuasa dan autoriti:</p> <ul style="list-style-type: none"> (a) untuk melaksanakan semua tindakan untuk membeli Komoditi atas dasar semerta ("<i>on spot basis</i>") ("Transaksi Belian") melalui perjanjian pembelian, sijil dan instrumen lain seperti yang boleh dilakukan dengan sepenuhnya oleh pemegang akaun sendiri dan untuk berunding dengan pedagang atau pembekal komoditi ("Pembekal") bagi pihak pemegang akaun berkaitan dengannya; dan (b) untuk menjual Komoditi secara pembayaran tertanggung kepada Bank pada kos tambah keuntungan ("Harga Murabahah") bagi pihak pemegang akaun dan untuk melaksanakan semua tindakan berkaitan dengannya ("Transaksi Jualan"). <p>Bahagian keuntungan Harga Murabahah yang dirujuk di Klausula 6.2(b) akan dikira dengan cara berikut:-</p> <p>Jumlah Prinsipal x Kadar Semasa x n/365 hari (atau 366 hari seperti mana yang terpakai) di mana 'n' hendaklah bermaksud tempoh deposit.</p> <p>"Kadar Semasa" hendaklah bermaksud kadar sedemikian seperti yang dipaparkan oleh Bank dari semasa ke semasa dan menurut Klausula 8.1</p>

<p>6.5 Jika pemegang akaun berhasrat mengambil penghantaran Komoditi, pemegang akaun boleh berbuat demikian tertakluk kepada yang berikut:-</p> <p>(a) Bank setelah menerima notis bertulis daripada pemegang akaun: (i) menarik balik pelantikan Bank sebagai ejen pemegang akaun bagi tujuan Transaksi Jualan seperti yang diterangkan dalam Klausa 5.2(b) di atas; (ii) secara rasmi meminta penghantaran fizikal Komoditi; dan (iii) menetapkan dalam notis alamat di mana Komoditi hendaklah diserahkan. Notis bertulis tersebut hendaklah diterima oleh Bank sekurang-kurangnya lima (5) Hari Perniagaan sebelum tarikh ditetapkan di mana Bank dikehendaki menyempurnakan Transaksi Jualan; dan</p> <p>(b) pemegang akaun hendaklah menanggung kos penuh bagi penghantaran fizikal termasuk tetapi tidak terhad kepada brokeraj, penyimpanan, pengangkutan dan kos berkaitan lain ("Kos"). Bagi tujuan ini, pemegang akaun hendaklah mendeposit dengan Bank suatu jumlah ("Deposit") seperti yang boleh ditentukan oleh Bank dan Deposit akan digunakan oleh Bank untuk membayar Kos. Jika terdapat sebarang kekurangan antara Kos dan Deposit, pemegang akaun hendaklah membayar kepada Bank kekurangan tersebut apabila dituntut. Jika terdapat sebarang lebihan antara Kos dan Deposit, lebihan tersebut hendaklah dibayar balik kepada pemegang akaun; dan</p> <p>(c) penghantaran fizikal Komoditi akan dilakukan oleh Bank dalam cara dan pada masa sedemikian seperti yang boleh ditentukan oleh Bank menurut budi bicaranya.</p> <p>Setelah tamat tempoh notis yang dirujuk dalam (a) di atas, FCFRIA-i akan ditutup oleh Bank dan di mana berkenaan, peruntukan di bawah Klausa 23 akan terpakai.</p>	<p>6.5 Jika pemegang akaun berhasrat mengambil penghantaran Komoditi, pemegang akaun boleh berbuat demikian tertakluk kepada yang berikut:</p> <p>(a) Bank setelah menerima notis bertulis daripada pemegang akaun: (i) menarik balik pelantikan Bank sebagai ejen pemegang akaun bagi tujuan Transaksi Jualan seperti yang diterangkan dalam Klausa 5.2(b) di atas; (ii) secara rasmi meminta penghantaran fizikal Komoditi; dan (iii) menetapkan dalam notis alamat di mana Komoditi hendaklah diserahkan. Notis bertulis tersebut hendaklah diterima oleh Bank sekurang-kurangnya lima (5) Hari Perniagaan sebelum tarikh ditetapkan di mana Bank dikehendaki menyempurnakan Transaksi Jualan; dan</p> <p>(b) pemegang akaun hendaklah menanggung kos penuh bagi penghantaran fizikal termasuk tetapi tidak terhad kepada brokeraj, penyimpanan, pengangkutan dan kos berkaitan lain ("Kos"). Bagi tujuan ini, pemegang akaun hendaklah mendeposit dengan Bank suatu jumlah ("Deposit") seperti yang boleh ditentukan oleh Bank dan Deposit akan digunakan oleh Bank untuk membayar Kos. Jika terdapat sebarang kekurangan antara Kos dan Deposit, pemegang akaun hendaklah membayar kepada Bank kekurangan tersebut apabila dituntut. Jika terdapat sebarang lebihan antara Kos dan Deposit, lebihan tersebut hendaklah dibayar balik kepada pemegang akaun; dan</p> <p>(c) penghantaran fizikal Komoditi akan dilakukan oleh Bank dalam cara dan pada masa sedemikian seperti yang boleh ditentukan oleh Bank menurut budi bicaranya.</p> <p>Setelah tamat tempoh notis yang dirujuk dalam (a) di atas, FCFD-i akan ditutup oleh Bank dan di mana berkenaan, peruntukan di bawah Klausa 24 akan terpakai.</p>
<p>7.2 Selepas setiap pembaharuan FCFRIA-i, Bank, sebagai ejen pemegang akaun menurut Klausa 5.1 di atas, hendaklah melakukan semua tindakan yang ia diberi kuasa untuk lakukan di bawah Klausa 5.2 di atas.</p>	<p>7.2 Selepas setiap pembaharuan FCFD-i, Bank, sebagai ejen pemegang akaun menurut Klausa 6.1 di atas, hendaklah melakukan semua tindakan yang ia diberi kuasa untuk lakukan di bawah Klausa 6.2 di atas.</p>
<p>8.2 Pembayaran keuntungan yang diperolehi daripada Transaksi Komoditi Murabahah hendaklah dibayar secara sekaligus apabila FCFRIA-i matang.</p>	<p>8.2 Pembayaran keuntungan yang diperolehi daripada Transaksi Komoditi Murabahah hendaklah dibayar secara sekaligus apabila FCFD-i matang. Pemberitahuan mengenai kadar keuntungan dan sebarang perubahan kepada kadar deposit oleh Bank akan dipaparkan secara jelas di laman web dan disediakan di Dewan Perbankan Bank.</p>
<p>8.3 Jika mana-mana peristiwa penamatan yang dinyatakan dalam Klausa 2.11 di atas berlaku atau pemegang akaun membuat permintaan awal untuk pembayaran Harga Murabahah sebelum tarikh</p>	<p>8.3 Jika mana-mana peristiwa penamatan yang dinyatakan dalam Klausa 2.10 di atas berlaku atau pemegang akaun membuat permintaan awal untuk pembayaran Harga Murabahah sebelum tarikh</p>

<p>matang deposit, pemegang akaun bersetuju bahawa Bank berhak dibayar jumlah yang kurang daripada Harga Murabahah yang dipersetujui, setelah menolak sebarang pembayaran yang dilakukan terhadap pemegang akaun (di mana berkenaan), berdasarkan yang berikut:-</p> <p>(a) Jika tempoh deposit adalah tiga (3) bulan dan ke bawah, pemegang akaun bersetuju untuk memberikan rebat (ibra') kepada Bank di mana tidak ada keuntungan akan dibayar oleh Bank;</p> <p>(b) Jika tempoh deposit adalah empat (4) bulan dan ke atas, dan pengeluaran dilakukan sebelum penyempurnaan tiga (3) bulan, pemegang akaun bersetuju untuk memberikan rebat (ibra') kepada Bank di mana tidak ada keuntungan akan dibayar oleh Bank;</p> <p>(c) Dalam semua keadaan lain, pemegang akaun setuju untuk memberikan rebat (ibra') kepada Bank berdasarkan formula berikut:</p> <p>Rebat/Ibra' = Harga Murabahah – [(P x t/365 x R x 50%) + P] Dimana: Harga Murabahah = Jumlah Prinsipal +Keuntungan P = Jumlah Prinsipal t =Bilangan hari berdasarkan bulan yg lengkap R =Kadar Keuntungan</p>	<p>matang deposit, pemegang akaun bersetuju bahawa Bank berhak dibayar jumlah yang kurang daripada Harga Murabahah yang dipersetujui, setelah menolak sebarang pembayaran yang dilakukan terhadap pemegang akaun (di mana berkenaan), berdasarkan yang berikut:-</p> <p>(a) Jika tempoh deposit adalah tiga (3) bulan dan ke bawah, pemegang akaun bersetuju untuk memberikan rebat (ibra') kepada Bank di mana tidak ada keuntungan akan dibayar oleh Bank;</p> <p>(b) Jika tempoh deposit adalah empat (4) bulan dan ke atas, dan pengeluaran dilakukan sebelum penyempurnaan tiga (3) bulan, pemegang akaun bersetuju untuk memberikan rebat (ibra') kepada Bank di mana tidak ada keuntungan akan dibayar oleh Bank;</p> <p>(c) Dalam semua keadaan lain, pemegang akaun setuju untuk memberikan rebat (ibra') kepada Bank berdasarkan formula berikut:</p> <p>Rebat/Ibra' = Harga Murabahah – [(P x t/365 x R x 50%) + P] Dimana: Harga Murabahah = Jumlah Prinsipal +Keuntungan P = Jumlah Prinsipal t =Bilangan hari berdasarkan bulan yg lengkap R =Kadar Keuntungan</p>
<p>10.3 Bank dengan tidak boleh batal dibenarkan untuk mendebit FCFD-i dengan memberi notis terdahulu tujuh (7) hari kepada pemegang akaun, untuk sebarang jumlah yang telah dikreditkan ke dalam FCFD-i di bawah situasi yang berikut:</p> <p>(i) fi, kos, perbelanjaan, caj yang perlu dibayar walau bagaimanapun jua ditanggung dan/atau dicaj untuk sebarang akaun, produk, perkhidmatan atau kemudahan perbankan lain yang disediakan oleh Bank dan/atau CIMB Bank Berhad kepada pemegang akaun;</p>	<p>10.3 Bank dengan tidak boleh batal dibenarkan untuk mendebit FCFD-i dengan memberi notis terdahulu tujuh (7) hari kepada pemegang akaun, untuk sebarang jumlah yang telah dikreditkan ke dalam FCFD-i di bawah situasi yang berikut:</p> <p>(i) fi, kos, perbelanjaan, caj yang perlu dibayar walau bagaimanapun jua ditanggung dan/atau dicaj untuk sebarang akaun, produk, perkhidmatan atau kemudahan perbankan lain yang disediakan oleh Bank dan/atau CIMB Bank Berhad (197201001799) kepada pemegang akaun;</p>

Terima kasih.

Pengurusan
 CIMB Islamic Bank Berhad